
 

 

Zápis č. 1/2022 ze dne 20.12.2022 

z jednání Komise pro bezbariérovou Prahu 1  

Rady městské části Praha 1 

 

Datum a místo jednání: 20.12.2022 v 16.00 hod., místnost č. 026, MČ P1, Vodičkova 681/18, Praha 1  

 

Přítomni: E. Rónová (předsedkyně komise), P. Marc (člen komise) , K. Ulm (člen komise), A. Jan (člen 

komise), L. Vaverková (člen komise) 

 

Omluveni: T. Zbořil (místopředseda komise), M. Engelová (člen komise), 

 

Částečná neúčast: K. Ulm (dřívější odchod)  

 

Hosté ÚMČ Praha 1 přítomni: I. Antalová (radní MČ P1 pro sociální věci a bezbariérovost), V. Ryvola (radní 

MČ P1 pro dopravu), ), A. Ečeková Maršálová (kandidátka na pozici člena komise) 

 

Zapsal: T. Hovorka (tajemník komise) 

 

Program jednání:  

 

1) Úvodní slovo předsedkyně Komise pro bezbariérovou Prahu 1 Rady MČ P1 

2) Schválení navrženého programu KPB 

3) Nominace a volba zbylých 2 členů komise (odborníků) a stálých hostů 

4) Návrh statutu KPB – neschváleno z důvodu neusnášeníschopnosti 

5) Schválení termínů jednání KPB na 1. pololetí roku 2023 – tento bod byl předřazen před bod 4 

6) Různé – neschváleno z důvodu neusnášeníschopnosti 

 

 

1) Úvodní slovo předsedkyně Komise pro bezbariérovou Prahu 1 Rady MČ P1 

Předsedkyně komise E. Rónová jednání zahájila krátce po 16.00 hod. Přítomno je 5 členů komise. Komise je 

usnášeníschopná. Dále jsou jako hosté přítomni I. Antalová (radní MČ P1 pro sociální věci a bezbariérovost), 

V. Ryvola (radní MČ P1 pro dopravu) a A. Ečeková Maršálová (kandidátka na člena komise z pozice 

odborníka). Vzhledem k ustavujícímu jednání nové komise se všichni přítomní včetně tajemníka komise ve 

stručnosti ostatním představili. Místopředseda komise T. Zbořil se měl jednání komise zúčastnit formou 

videokonference, avšak spojení se nepodařilo navázat. I. Antalová informovala ostatní členy komise o narychlo 

zaslané omluvence členky komise M. Engelové, která se ze zdravotních důvodů nemůže zúčastnit ani dalších 

jednání, bude tedy nutné, aby Rada MČ P1 schválila nového člena komise. Předsedkyně komise E. Rónová 

konstatovala, že se vzdává nároku na honorář za vedení komise.  
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2) Schválení navrženého programu KPB 

 

Předkladatel: E. Rónová 

 

Proběhla diskuse k navrženému programu, jako ověřovatel zápisu byl navržen P. Marc. 

 

 

Program 1. jednání KPB a ověřovatel zápisu P. Marc byl schválen.              Usnesení  KOMA č. 1/1/2022  

 

Hlasování: 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

3) Nominace a volba zbylých 2 členů komise (odborníků) a stálých hostů 

Předkladatel: E. Rónová 

 

Proběhla diskuse k nominaci jednotlivých kandidátů. Při absenci 3 nominantů ze 4 komise konstatuje, že 

zaslání životopisů kandidátů považuje za jejich souhlas s případným zvolením. Přítomná A. Ečeková 

Maršálová kandiduje na pozici člena komise (odborníka). Druhým kandidátem na pozici člena komise 

(odborníka) je H. Lhotová. Na pozici stálých hostů komise (kteří se mohou účastnit všech jednání komise, 

avšak bez možnosti hlasovat) kandidují J. Burianová a I. Hamarneh. Komise následně zvolila tyto členy: 

 

   Komise pro bezbariérovou Prahu 1 doporučuje Radě MČ P1 zvolit za člena komise jako odborníka     

paní Anetu Ečekovou Maršálovou.                                                                          Usnesení KPB č. 2/1/2022 

 

Hlasování 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

   Komise pro bezbariérovou Prahu 1 doporučuje Radě MČ P1 zvolit za člena komise jako odborníka     

paní Hanu Lhotovou.                                                                                                Usnesení KPB č. 3/1/2022 

 

Hlasování 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

 

   Komise pro bezbariérovou Prahu 1 doporučuje Radě MČ P1 zvolit za člena komise jako stálého hosta     

paní Jitku Burianovou.                                                                                             Usnesení KPB č. 4/1/2022 

 

 

Hlasování 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

 

   Komise pro bezbariérovou Prahu 1 doporučuje Radě MČ P1 zvolit za člena komise jako stálého hosta      

paní Ivetu Hamarneh.                                                                                               Usnesení KPB č. 5/1/2022 

 

 

 

 



Zápis KPB č. 1 ze dne 20.12.2022  

3 

 

Hlasování 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

 

5)  Schválení termínů jednání KPB na I. Pololetí roku 2023 
 

Předkladatel: E. Rónová 

 

Z důvodu avizovaného dřívějšího odhodu K. Ulma byl bod 5) předřazen  před bod 4). Proběhla diskuze o 

možných termínech jednání tak, aby nekolidovala s jednáním jiných výborů či komisí. Nakonec došlo ke 

shodě, aby se nejbližší jednání komise, i s ohledem na blížící se volby prezidenta ČR a možnost využívat 

bezbariérovou místnost č. 026, proběhlo dne 7. 2. 2023, další jednání budou pak každé první úterý v měsíci (7. 

3. 2023, 4. 4. 2023, 2. 5. 2023, 6. 6. 2023) 

 

 

Komise pro bezbariérovou Prahu 1 schvaluje další termíny jednání  pro I. pololetí roku 2023, které se 

budou konat vždy každé první úterý v měsíci počínaje 7. 2. 2023 až do 6. 6. 2023.                                                                

Usnesení KPB č. 6/1/2022                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

 

Hlasování: 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

 

 

 

 

Z dalšího jednání se omluvil K. Ulm, komise je nadále neusnášeníschopná. Zbylé dva body programu 

byly projednány jen formou diskuze a budou přeloženy na následující jednání komise. 
 

Oficiální jednání komise tedy skončilo v 17.00 hod.  

 

  

 
Proběhla diskuze, co všechno by měl statut komise obsahovat, tedy čím by se měla komise zabývat. I. Antalová 

zdůrazňuje důležitost existence bezbariérových toalet, dohlížení na dodržování bezbariérové vyhlášky atd. V. 

Ryvola doporučuje ostatním členům komise, aby si stanovili reálné cíle, které mohou splnit. Vzhledem 

k obsáhlosti a významu tohoto bodu budou jednotliví členové komise zasílat své náměty do sdíleného 

dokumentu, jehož finální verzi na základě připomínek připraví předsedkyně komise na další jednání. Dalším 

sdíleným dokumentem bude tzv. plán práce. 
P. Marc otevřel debatu k výstavbě schodiště v Divadelní ulici. P. Marc konstatuje, že by bylo chybou, aby se 

MČ Praha1 vzdala věcného břemene, naopak by měla využít této možnosti a prosadit výstavbu výtahu či 

schodišťové plošiny. 

 

 

 

 

 

 

V souvislosti s novým Nařízením Evropského parlamentu a Rady EU 2016/679 o ochraně osobních údajů 

("GDPR"), jež se stal účinným dne 25.5.2018, upozorňuje zpracovatel tisku všechny členy volených orgánů 

městské části a další osoby (zaměstnance MČ Praha 1 a další třetí osoby), že údaje v tomto zápise z jednání 
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Komise pro bezbariérovou Prahu 1 Rady městské části Praha 1, mohou splňovat podmínky ochrany osobních 

údajů ve smyslu uvedeného nařízení a v tom případě je zapotřebí s nimi nakládat v souladu "GDPR". 

 

ověřovatel zápisu:                             předsedkyně komise: 

 

 

…………………………………..     ………………………………….. 

           JUDr. Pavel Marc LL.M.                                              Emílija Rónová 

 

 

 

Příští komise se koná v úterý 7. 2. 2023 od 16.00 hod. 


